# Blessings for the Hebrew Month of Kislev 基本流足的流足的流

Kislev is the ninth month. The number nine symbolizes fruitfulness, completion, fullness of blessings, and the Holy Spirit (nine gifts and nine fruit). This connects to our having received the "breath of God" as per Abraham and Sarah and the Eleven (see Gen. 17, John 20:21–23[1]), so think "exceeding fruitfulness." This fruitfulness comes because of the miraculous power of God working in our lives. Rejoice!

基斯流月是第九个月份。数字九象征多结果子、完成、丰盛的祝福、以及圣灵(九种恩赐和九种果子)。这与亚伯拉罕、撒拉和十一个门徒领受「神的气息」有关(参考创世记17章,约翰福音20:21-23)。因此要思想「多结果子」,我们能多结果子是因为神奇妙的大能运行在我们生命中。要喜乐!

#### 1. The month of the tribe of Benjamin. 便雅悯支派的月份

- He was the only one of the twelve born in the land of Israel. Especially now at this time, be sure to pray earnestly for Israel. The anti-Semitic spirit is an anti-Christ spirit and hates us just as much as it hates Israel
- ·他是十二支派中唯一在以色列地出生的。特别是现在这个时候,一定要切切为以色列祷告。 反犹主义的邪灵就是敌基督的灵,它恨我们就像恨以色列一样。

#### 1. The month of the tribe of Benjamin. 便雅悯支派的月份

- As you pray, be sure to remember the Lord's promise to Abraham: "I will bless those who bless you, and I will curse him who curses you" (Gen. 12:3). Especially thank God for His hand of protection on Israel, and pray that the war would end and peace come to Israel and the surrounding nations.
- ·当你祷告时,务必要记住主对亚伯拉罕的应许: 「为你祝福的,我必赐福与他;那咒诅你的,我必咒诅他。」(创12:3) 要特别感谢神的手保护对以色列,并祷告战争能结束,和平降临在以色列和周边的国家。

2. A month to develop your warfare strategies, and a month to have prophetic revelation for war. 发展你的争战策略,和为争战领受先知性启示的月份

- Benjamin was the most gifted with the bow (which represents the prophetic). Genesis 49:27 states, "Benjamin is a ravenous wolf; in the morning he shall devour the prey, and at night he shall divide the spoil." This year, 5785, God has reminded us that His breath (the Holy Spirit) is upon us for exceeding fruitfulness (see Gen. 17).
- •便雅悯最有射箭技巧的恩赐(这代表先知性),创世纪49:27说: 「便雅悯是个撕掠的狼,早晨要吃他所抓的,晚上要分他所夺的」。今年5785年神提醒我们,祂的气息(圣灵)降临在我们身上,使我们能多结果子(参考创世记17章)。

#### 3. A month to enter into a new level of trust and rest. 进入一个新层次的信心和安息的月份

- Kislev comes after the flood and is connected to God's rainbow covenant. Whenever worry or concerns rise up, remember that it is God who is in charge and He will take care of all we commit to Him.
- ·基斯流月是在洪水之后,与神的彩虹之约有关。每当 忧虑或疑虑出现时,要记住,掌权的是神,他会看顾 我们交托给祂的一切。

## 4. The month of the Hebrew letter samekh 'o' which looks like a circle. 希伯来字母 samekh' o'的月份,看起来像一个圆圈

- It signifies trust, confidence, support, and coming full circle. Also note that the letter samekh is a circle. Think of yourself as being in the middle of it, surrounded by the care, safety, and protection of the Lord. Also rest in the truth that old negative cycles and patterns have been—and are being—broken so they won't keep coming back.
- ·它象征信靠、自信、支持和完成周期。要注意,字母 Samekh 是一个圆圈,要思想自己正处于其中,被主的关怀、 安全和保护所包围。也要相信一个事实,旧的负面循环和模 式已正在被打破,因此它们不会再继续回来。

### 5. A month to review your support system. 省察你的支持系统的月份。

- The Lord has prepared new doors for us to go through. We should expect some new people to be connected to us. We will aid them, and they will aid us.
- •主已经为我们预备新的门让我们进入。我们应该要期待一些新人与我们建立连结。我们会帮助他们,他们也会帮助我们。

#### 6. The month of the rainbow. 彩虹的月份

- You must "war" to have peace. This Biblical concept is important to recognize. Peace will not just happen; we have to fight for it. Whenever something negative arises, immediately go to the Lord and talk to Him.
- ·你必须为平安"争战",这个圣经概念的认知极为重要。平安不会自然产生,我们必须为平安争战。每当有负面的事情出现时,要立即来到主的面前并和祂谈论,与主交谈会把情况交到祂手中。

- Talking to Him will put the situation into His hands. Be careful to not accept the words of the "accuser of the brethren" (Rev. 12:10) against anyone. Trust the Lord to take care of "problem people" and don't worry about them.
- ·要小心,不要接受「控告我们弟兄的人」(启 12:10)针对任何人的话语,要相信主会看顾"有问 题的人",不要为他们担心。

#### 7. The month of a sense of peace and tranquility 平安和安详的月份

- ·上个月是挪亚洪水开始的月份,洪水是提醒我们在生命中有需要处理的事情的信号,神不要你再次经历洪水。但仍要为任何的「跌倒」感谢主,要知道主正握着你的手,这是一个处理盲点的机会(见诗篇 37:24)。
- ·上个月是挪亚洪水开始的月份,洪水是提醒我们在生命中有需要处理的事情的信号,神不要你再经历洪水一次。

#### 8. Kislev is known as the month of dreams. 基斯流月被称为异梦的月份。

- The Lord has been "piling up" things throughout the year. Often, He releases that revelation during the night. Expect dreams from the Holy Spirit as you sleep. They may be dreams resulting in healing, or dreams of vision for your life (like Jacob when he dreamed of the ladder to heaven).
- ·主在一年中已"聚集"许多的东西,通常,祂会在夜间释放这些启示。当你睡觉时要期待从圣灵来的梦,它们可能是带来医治的梦,或是你生命的异象(就像雅各梦见通往天堂的梯子一样)。

9. You may have to let God heal you of some trauma so you can sleep better as well as receive dreams (which are sometimes blocked by trauma).

你可能必须让神医治一些创伤,使你能睡得更好,并且能领受异梦(有些被创伤拦阻)。

- Some dreams are just God replaying a memory of something. If needed, ask the Lord to heal you of that trauma and He will. We know from Psalm 127:2 that "He gives His beloved sleep."
- ·有些梦是神使一些记忆重现,如果需要,求主来医治你的创伤,祂会成就的。我们从诗篇127:2知道: 「惟有耶和华所亲爱的,必叫他安然睡觉」。

#### 10. The month of the belly/ womb/ abdomen/ river of God. 肚子/子宫/腹部/神的江河的月份。

- Jesus said that if/when we thirst, we only need to come to Him and drink. This means talk to Him; spend time with Him. The result is a river of life flowing from us. This river is described in Ezekiel 47.
- •耶稣说,当我们干渴的时候,我们只需来到祂那里喝;这意味着与主交谈,花时间与祂在一起。这为我们带来的结果是,一条生命的江河会从我们里面涌流出来。以西结书第 47 章描述了这条江河,它起初很浅,但后来越来越深。

- At first it's shallow, but it grows deeper. The river of His life flowing from you is deeper and it brings healing. Let the Lord use you for healing people and situations. Additionally, if you have physical issues with your stomach and abdomen, ask for and receive healing, as many others have.
- •主从你身上涌流出来的江河会越来越深,而且带出 医治。要让主使用你来医治一些人和一些处境。此 外,如果你的胃和腹部有疾病的问题,要寻求主并 领受医治,其他的疾病也一样。

#### 11. A month to "shoot straight" and move quickly. 笔直射出并快速移动的月份。

- This means when it's time to decide on something, make the decision and move. Don't be afraid to cut your losses and move on through.
- 这意味着当需要决定某些事情时,要做出决定并开始行动。不要害怕趁早放手,要继续向前。

#### 12. The month of Sagittarius (the archer). 人马星群(射手)的月份。

- It's a time to fight against empires and cultures. Watch Israel, America, and any covenant nation. He has covenant with Israel. God also has covenant with the US and several other nations and has destinies for them.
- •这是抵挡君权和文化的时候,要注意观看以色列、美国,和所有公约的国家。神与以色列立约,祂也与美国和其他几个国家立约,并且给予他们命定。

 Consider how America has long been a light and a place of refuge—a chance for a second start for innumerable peoples from around the world. The anti-Christ spirit that we are seeing rise so rapidly aims to get the nation to abandon God and His covenant. 想想 美国长期以来如何成为一盏明灯和避难所,为世界 各地无数的人提供第二次开始的机会。我们看到敌 基督的灵是如此迅速地的兴起, 其目的是要让这个 国家弃绝神和祂的盟约。

- Thank God that His people have arisen in spiritual warfare, and that great victory was manifest in the recent US election.
- •感谢神, 祂的子民在属灵争战中兴起, 而这场伟大的胜利在最近的美国大选中展现。

## 12. The eight-day-long Jewish holiday of Hanukkah (Dec. 26–Jan. 2) begins during Kislev and ends during Tevet. 持续八天的犹太节期光明节的月份。

- Hanukkah is about the miracle of lamp oil not running out. The Maccabees had taken back the temple, cleansed it, and rededicated it to the Lord. They didn't have enough consecrated oil, but decided to light the lamps anyway. God miraculously intervened, and the oil lasted and lasted.
- 光明节是关于灯油没有耗尽的神迹。马加比家族收复了圣殿,并洁净圣殿,将其重新奉献给主。他们没有足够的圣膏油,但还是决定点灯。神奇迹般地介入,使油继续点燃。

- What an incredible picture for all of us. When we give our lives fully to Him (which is His original intended purpose for us), He will make sure we never run out of the oil of the Holy Spirit. Our lamps will always shine brightly.
- Also, I just learned that Jewish people were forbidden to fast during this feast. Be sure to rejoice.
- •对我们所有人来说,这是多么令人难以置信的画面。 当我们将生命完全献给主时(这是祂最初对我们的旨意),祂将确保我们永远不会缺乏圣灵的膏油,我们 的灯将永远照耀。
- 另外, 我刚刚了解到犹太人在这个节期中间禁止禁食。, 一定要欢庆。